
 Zápis OsV č.:2/2024 

OsV: Kutná Hora Poličany 

Datum :   28.5.2024 

Přítomni: 

 

Omluveni:   

Slavík ,Nevole ,Rotová,Sovová ,Zemanová, Nocar, Škramovský, 

 

Brzobohatý,Cypra 

Člen RM, ZM: Ing.Viktora 

Příští jednání: 13.8.2024 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře : 

 1 Posunutí cedule obce 

Rádi bychom umístili ceduli ukončující a počínající „Poličany“, u výjezdu na Malešov ,až za 

poslední dům.Nynější umístění nevyhovuje a dělá problémy při udržování zeleně s hranicí obce. 

 

Cedule zatím bez posunutí.Bez vyjádření. 

 

2) Vlaková zastávka 

I když víme,že vl. zastávka nepatří do Vaší kompetence,rádi bychom měli Vaši podporu v jejím 

řešení.Přístup do vlakové zastávky    je adrenalinový.  

 

Děkujeme za vyřešení osvětleníAle stále chybí uražená lampa na přístupové 

komunikaci..Přístup do prostoru čekárny na zastávce stále adrenalinový. 

 

3)Čištění komunikací.Znovu 

 Čištění komunikací,včetně hlavní od Metalcomu na Malešov+chodníky 

 

  

  

4)Osvětlení  

Znovu osvětlení.  

 

 Rádi bychom Vás pozvali večer,když je tma a lampy jsou rozsvícené aby jste se u nás prošli . 

  

 

5)Spojovaci pěší komunikace/cyklostezka s Kutnou Horou 

  

 Prosíme  o informace. 

 

6) Přechody 

Znovu jsme  probírali přechody 

 

Proč  to jinde jde hned a tady 10 let jen argumenty proč to nejde.Bez odezvy. 

 

  

7 )Hasičská nádrž u hřiště 

V hasičské nádrži u hřiště se už neudrží žádná voda.I po vyčištění,připomíná 

blátivou,zapáchající stoku.Hráz byla porušena při realizaci kanalizace. 

 

Bez reakce.  

 

 



8) Sekání zeleně 

Při sekání zeleně zůstává tráva na komunikaci a chodnících.Nevysekané a nepostříkané 

chodníky s plevelem vysokým i 80cm.Tráva nedávána do kontejneru,ale kam se vejde. 

 

 9)Komunikace za bytovkami 

Po připojení kanalizace z Malešova komunikace samý výmol.Rozježděná a rotrhaná těžkou 

technikou,propadlé kanály.Opravený jen kus po výkopu a i ten po zimě vzal za své.už jednou 

upozorňováno,ale zatím se nic neděje. 

 

10)Stůl na stolní tenis 

Stůl na stolní tenis se po první zimě oloupal. Měl by být v záruční době a je třeba ho 

reklamovat. 

 

11)Komunikace k domu č.35 

Po zimě je tato příjezdová cesta opět blátivá.Pokud bychom mohli prosit o zasypání. 

 

12)Cesta okolo dětského hřiště 

Nevíme kdo je vlastníkem cesty okolo dětského hřiště,ale byla by potřeba navézt zemina na 

kořeny vystupující nad povrch.Nesvítí zde ani první lampa od hl. komunikace. 

 

 

Děkujeme předem alespoň za zpětnou vazbu na naše připomínky a žádosti. 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM : 

  

 

Zapsal: Rotová 

Ověřil:Slavík 


